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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 19. REDNE SEJE 
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna 
1. Predlaga, da se pri izvozu na glavno cesto s strani Zdravstvenega doma na Dobrovem postavi obcestno 

ogledalo.  
2. Glede na to, da je ob določenih dnevih zaradi zasedenosti vseh ambulant, parkirišče pri zdravstvenem 

domu na Dobrovem polno predlaga, da se uredi stopnice do parkirišča ob marketu. Predlaga, da bi 
zdravstveno osebje puščalo svoje avtomobile na zgornjem parkirišču, parkirišče pri zdravstvenem domu pa 
bi bilo na razpolago tistim, ki bi potrebovali zdravstvene usluge.  
 

1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Predlog je na mestu. Na Direkcijo smo že poslali vlogo za soglasje za postavitev ogledala. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Parkirišče pri zdravstvenem domu ima 18 parkirnih mest, kar ni tako malo in bi mogoče celo zadostovalo za 
vozila zdravstvenega doma, zaposlenih in obiskovalcev. Problem je, ker to parkirišče verjetno izkoriščajo 
tudi stanovalci sosednjega bloka. 
Naš predlog je, da se v sodelovanju z zdravstvenimi ustanovami, ki delujejo v zdravstvenem domu pripravi 
parkirni red tako, da se določijo mesta za službena vozila, zaposlene in posebej za obiskovalce. Parkirišča za 
obiskovalce bi morala imeti časovno omejitev. 
Kar pa zadeva uporabe zgornjega zemljišča moramo povedati, da so vse parcele v zasebni lasti. Določene 
parcele spadajo k trgovskemu objektu, tiste nad stopniščem pa se prodajajo v kompletu za gradnjo novega 
objekta. Vsekakor je potrebno zadevo dogovoriti z lastnikom, če se seveda s tem strinja. 

 
Silvan Peršolja 
1. Pred pokopališčem v Šmartnem je polomljena ograja, ki bi jo bilo potrebno čim prej urediti, saj gre za neko 

rezervno parkirišče za obiskovalce vasi Šmartno.  
2. Pri zadnjem odvozu azbestnih odpadkov se je odpeljalo samo prijavljene količine odpadkov, vendar je še 

nekaj večjih količin azbestnih odpadkov, ki se nahajajo ob raznih sprehajalnih poteh, za katere pa se lastniki 
zemljišč ne zmenijo. Predlaga, da se jih obvesti.  

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Dotrajana ograja je potrebna zamenjave. ZVKDS smo že zaprosili za soglasje. Po izdaji soglasja se lahko 
izvede zamenjava ograje. 

 
2. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  

Občina je pozvala lastnika nevarnih odpadkov, naj odpadke ustrezno pripravi za odvoz. V kolikor lastnik 
azbestnih odpadkov ne bo ustrezno pripravil za odvoz v dogovorjenem roku, bo Občina pozvala inšpekcijo, 
da bo ustrezno ukrepala. 
 

Dušan Bevčar 
1. Kdaj se bo v Brdih pripravilo strategijo kolesarskih poti?   
2. Koliko evropskih sredstev in za katere projekte je bilo izkoriščenih v letih 2018 – 2020? 
3. Zanima ga, zakaj ni nobene koordinacije v tako majhnem prostoru, kot so Brda, glede izvedbe raznih 

dogodkov. Npr. 12. 6. 2021 so istočasno potekali Dnevi odprtih kleti in Kolesarska dirka po Sloveniji.   
 
 



1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Strategija kolesarskih poti na območju Brd je določena in sicer v sledečih aktih: 
- Strateški del OPN OBČINE BRDA (2011) – zasnova prometnega omrežja (15. ČLEN) - (6) odstavek: 

Načrtovana je kolesarska povezava med naselji Neblo – Dobrovo – Vipolže. Trasa povezuje osrednja 
turistična območja občine z navezavo na sosednjo Italijo. Kolesarski promet na drugih območjih občine 
se bo odvijal na površinah državnih in lokalnih cest. Občina si bo prizadevala za umirjanje prometa v 
naseljih in prijazno ureditev površin tudi za kolesarje. 

- PRAVILNIK o kolesarskih povezavah (Ur. List RS št. 29/18, 65/19), kjer je na seznam uvrščena državna 
kolesarska povezava z oznako R2 – Nova Gorica – Dobrovo – Kanal.  

 
2. Beti Kumar – Oddelek za finance in gospodarske dejavnosti  
Odgovor je razviden iz Priloge 1.   
 
3. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  
Datum za DOK je bil dorečen že pred enim letom. Gre za dogodek po katerem je v Brdih največ povpraševanja 
in gostje zato nočitev rezervirajo že leto poprej. Datum Dirke po Sloveniji je bil dorečen po objavi in najavi 
datuma za DOK 2021. Za določitev novega termina je bilo zato žal nemogoče. Potrebno je tudi dodati, da zaradi 
COVID-a so se termini že ustaljenih dogodkov med sabo zelo premešali in skoncentrirali na predvsem na junij. V 
mesecu maju dogodkov še ni bilo, tako kot leto poprej. 
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